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1. Hva gjelder saken? 
Saken gir en oversikt over mediesaker hvor Sykehusinnkjøp HF er omtalt, i tidsrommet 11. desember 
til 16. januar. De aktuelle mediesakene er vurdert ut fra om de er positivt, nøytralt eller negativt vinklet.  

2. Hovedpunkter og vurderinger 
I perioden siden forrige orientering til styret har Sykehusinnkjøp HF vært lite omtalt i mediene. 
Hovedsakelig er foretaket omtalt i fagmedier som Dagens Medisin og anbud365.no, men også enkelte 
større riksmedier har skrevet saker relatert til Sykehusinnkjøp HF.  De fleste sakene er enten positivt 
eller nøytralt vinklet.  
 
Luftambulansetjenesten HF og skiftet av operatør er fortsatt et tema i mediene. Sykehusinnkjøp HF er 
bare omtalt i én av disse sakene.  
 
Klassekampen omtaler en ekspertgruppe helseminister Bent Høie har satt ned for å vurdere om 
luftambulansetjenesten skal anbudsutsettes i fremtiden. I saken uttaler stortingspolitiker Ingvild 
Kjerkhol fra Arbeiderpartiet seg kritisk om at prosjektlederen fra Sykehusinnkjøp HF, som deltok i 
forrige anskaffelse, er utnevnt i gruppen. Det er ikke gitt noen kommentar fra Sykehusinnkjøp i saken. 
Saken er kritisk vinklet. 

• Artikkelen ligger vedlagt som PDF.  
 
I følgende øvrige saker er Sykehusinnkjøp HF omtalt siden forrige styremøte:  
 
Nettstedet anbud365.no omtaler et felles nordisk initiativ for sterkere miljøfokus i offentlige innkjøp. 
Sykehusinnkjøp HF deltar i initiativet, og blir også positivt omtalt i artikkelen for arbeidet foretaket har 
gjort med sin miljøpolicy.  
Saken er positivt vinklet.  

• https://www.anbud365.no/internasjonalt/danmark/miljomerking-norge-nordisk-samarbeid-
sikrer-okt-gjennomslag-for-miljomerkede-produkter/? 

 
Dagens Medisin omtaler at prøveordningen med såkalte horizon scanning-møter mellom 
Legemiddelverket, Sykehusinnkjøp HF og legemiddelindustrien gjøres til permanent ordning i 2020. I 
2019 ble det gjennomført en prøveordning med møtene, som hadde som hensikt å starte en tidlig 
dialog med industrien om hvilke legemidler de planlegger å komme med fremover i tid.  
Saken er positivt vinklet.  

• https://www.dagensmedisin.no/artikler/2019/12/26/pipelinemoter-for-industrien-blir-fast-
ordning/? 

 
Flere medier omtaler avgjørelsen om at migrenemedisinen Ajovy blir en del av blåreseptordningen. 
Sykehusinnnkjøp HF gjennomførte prisforhandlingene med legemiddelprodusenten.  
Sakene er positivt eller nøytralt vinklet.  

• https://www.vg.no/forbruker/helse/i/K32Lvy/ny-medisin-gir-haap-for-migrenepasienter? 
• https://www.dagensmedisin.no/artikler/2019/12/18/nytt-migrenelegemiddel-pa-refusjon/? 
• https://www.healthtalk.no/alle-artikler/migrenemedisinen-avjoy-har-f%C3%A5tt-individuell-

refusjon/? 
 
Nettstedet anbud365.no omtaler et pilotprosjekt i regi av Etisk Handel Norge, hvor man jobber med å 
få på plass en mer effektiv oppfølging av leverandører på feltet menneskerettigheter. Sykehusinnkjøp 
HF er en av flere offentlige innkjøpere som deltar i prosjektet.  
Saken er nøytralt vinklet.  
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• https://www.anbud365.no/regelverk/innkjopere-i-pilotprosjekt-vil-ha-mer-effektiv-
oppfolging-av-menneskerettighets-krav/? 

 
Nettstedet healthtalk.no omtaler Legemiddelindustriens seminar «Likeverdig og rask tilgang til 
effektive legemidler i Norge». Leder Stig Slørdahl i Beslutningsforum er intervjuet, og uttaler at det er 
behov å se på grenseoppgangen mellom prioriteringsbeslutningene i Nye metoder og 
anskaffelsesprosessene i Sykehusinnkjøp. 
Saken er nøytralt vinklet.  

• https://www.healthtalk.no/alle-artikler/beslutningsforum-vil-ta-17-desembervedtaket-opp-
til-ny-vurdering/? 

 
Dagens Medisin omtaler at legemiddelselskapet Novartis begjærer midlertidig forføyning, etter at 
Beslutningsforum 18. november 2019 besluttet at MS-legemiddel fingolimod. 
Saken er nøytralt vinklet.  

• https://www.dagensmedisin.no/artikler/2019/12/16/novartis-ber-tingretten-avgjore/? 

3. Vedlegg 
Vedlegg 1 Artikkel fra Klassekampen 
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